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Geachte leden van de Raadscommissie Stadsbeheer, Milieu en Mobiliteit, 

In haar vergadering van 24 september 2013 heeft de gemeenteraad het coiiege opdracht 
gegeven om een integraal gemeentelijk dierenwelzijnsbeleid aan de gemeenteraad voor te 
leggen. En bij het formuleren hiervan 'best piactises cn relevante stakeholders' te betrekken. 
Ik kan u laten weten dat dit proces nagenoeg i.s afgerond en een concept-raadsnota is zo goed 
als gereed voor behandeling in de gemeenteraad. 

1 lel gemeentelijk dieren welzij n.sbeleid betreft de uitvoering van (nieuwe) wettelijke taken en 
de aanbevelingen zoals opgesteld door dc Nederlandse Vereniging voor dc Bescherming van 
Dieren, zijn erin opgenomen. Ook is het gevoerd beleid van de gemeenie Maastricht over de 
afgelopen jaren geëvalueerd en zijn alle samenwerkende bij de opstelling van hel nieuwe 
beleid betrokken. Ik ben ervan overtuigd dat dit nieuwe gemeentelijk dierenwelzijnsbeleid in 
de praktijk het wel/ijn van dieren zal bevorderen, voor de burger helder is en de rolverdeling 
van de verschillende organisaties duideiijk maakl. 

Voor de uitvoering op het gebied van vervoer en opvang van (zweTf)dieren is ook een nieuw 
pTolocol opgesteld waarin dc Dierenbescherming Umburg, de Dierenambulance Limburg 
Zuid, de Dieienpoiitie en de gezamenlijke dierenartsen zijn betrokken. Van belang hierbij is 
dat de daaraan verbonden rollen, taken en veiantwooidelijklieden volstrekt duidelijk zijn. De 
laatste gesprekken vinden hier op dit momenl over plaats. 
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Deze zullen echter niet voor de behandeling van de kaderbrief 2014 zijn afgerond. Ik vraag 
om uw begrip om de behandeling van de nieuwe Nota Dierenwelzijnsbeleid daarom te laten 
plaatsvinden op korte termijn na de zomerperiode. 

Vertrouwend u hiermee voldoende geïnlbrmeerd te hebben. 

Met vriendelijke groet, 

Gerdo van Grootheest, 
Wethouder Ruimtelijke Ontwikkeling, Wonen, Natuur en Milieu 
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